

Mangkuk kaca jernih dengan penutup dimeterai kotak makan tengah hari penyimpanan salad bulat bekas kaca

Product Details

ID produk	GYH16070920
bahan	Mangkuk kaca putih tinggi
Kraftangan	Kotak makan ditekan mesin
Kapasiti Produk	500,000 hingga 1,000,000 / bulan
Pembungkusan	Pembungkusan biasa, 24 pcs setiap kadbod
Masa sampel	1. 5 hari jika wujud dalam bentuk dan saiz kaca 2. 15 hari jika perlu bentuk atau saiz kaca baru
Masa Penghantaran	35 hari selepas sampel dan pengesahan pesanan
Syarat Pembayaran	T / T 30% bayaran pendahuluan, bayar baki untuk melihat salinan bil muatan
Pengangkutan	Pengangkutan maritim, pengangkutan udara, penghantaran ekspres antarabangsa; tetamu yang ditetapkan penghantaran barang
Ciri-ciri Produk	1. Sesuai untuk keluarga, hotel, restoran, sekolah dll. 2. Reka bentuk yang unik 3. Q/C profesional untuk kawalan kualiti 4. Harga dan kualiti yang kompetitif 5. Penghantaran paling cepat
Untuk pilihan anda	1. Sebarang cetakan logo pada badan kaca 2. Mana-mana warna dicat, fros, plat elektro, pengukir laser corak untuk penamat 3. Pakej istimewa seperti shrink wrap, kotak hadiah warna, kotak hadiah putih dll 4. Buka acuan baru untuk kaca, kayu, plastik atau logam yang anda suka 5. Saiz dan bentuk yang berbeza memenuhi keperluan anda

More Product Pictures







Hubungi kami

Untuk soalan lazim, sila klik di sini [Soalan Lazim](#) . Atau dialu-alukan untuk menghubungi saya, Emma.



Similar Products Link





Office & Sample Room

[Shenzhen Sunny Glassware Co.,Ltd](#) telah ditubuhkan pada tahun 1992. Kami telah berada di kawasan industri ini

selama lebih daripada 20 tahun, sebagai pengilang profesional, kami pakar dalam mereka bentuk barangan kaca,

pembuatan barangan kaca serta mengeksport. Barisan produk kami terdiri daripada buatan tangan hingga buatan mesin.

Kami telah menghasilkan produk yang banyak seperti [gelas kaca](#), [kaca borosilikat](#), [kaca tembakan](#), [pasu](#), [mangkuk](#), [pemegang lilin](#), [tangki batang](#), [asbak](#), [pinggan mangkuk](#), [gelas minum](#), dsb.

semua barangan kaca kegunaan harian, secara keseluruhannya terdapat lebih daripada 4,000 gaya yang berbeza.

Kami mempunyai pasukan reka bentuk yang sangat baik untuk penciptaan produk yang inovatif dan pasukan QC yang ketat

untuk jaminan kualiti. Perkhidmatan pelayan OEM/ODM juga disokong.



Factory Show



